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Concept verslag jaarvergadering 2023 

Datum: donderdag 16 maart 2023, 20.00 uur 

Locatie: Harmoniezaal 
 
Aanwezigen 
Bestuursleden: 

o Mevr. Netty Derks-Mejan 
o Dhr. John Raijer 
o Mevr. Petra Geraads  

Bestuurslid dhr. Mark Rudolph is vanwege ziekte afgemeld. 
Overige leden: mevr. Marjan Ambaum, dhr. Geert van de Beuken, mevr. Jeanne Beurskens, dhr. Bart Breuer, 
mevr. Kitty de Bruin - Flos, dhr. Herm van der Coelen, mevr. Leny van der Coelen, dhr. Jo Coopmans, mevr. 
Yolanda Coppers - Huijs, mevr. Gonnie Cremers - Verweij, dhr. Marcel Dings, mevr. Toos Driessen - Ewals, dhr. 
Leo Geraads, mevr. Ingrid Giesen, dhr. Frank Giesen, mevr. Marie-Louise Giesen-Driessen, dhr. Sef van den 
Ham, mevr. Gerrie  van den Ham, dhr. Jacques Hendriks, mevr. Yvonne Hendriks - Houba, dhr. Harrie Huijs, dhr. 
Jan Janssen, dhr. Theo Janssen, dhr. Gé Jonkers, dhr. Piet Kessels, mevr. Els Kessels - Ehren, dhr. Jan Kusters, 
mevr. Nellie Leenen - Holtman, dhr. Pierre Leenen, mevr.  Riet Leenen - Gitmans, mevr. Ine Linssen-Ewals, dhr. 
Joep Linssen, dhr. Sjraar Linssen, dhr. Carel van Nisselroy, dhr. Jan Noten, dhr. Geert Op het Veld, dhr. Herman 
Peeters, dhr. Lambert Rooskens, mevr. Mariet Siebgens - Verbong, dhr. Huub Sprengers, mevr. Liesbeth Stoffels 
- Gomolka, mevr. Tiny Testroote - Vaesen, DHR. Winfried Timmers, dhr. Michel Trepels, dhr. Jos Verbong, mevr. 
Truus Verbong - Simons, mevr. Henriëtte Vercauteren-Hamans, mevr. Gonny Vercoulen-Huijs, dhr. John Vos, 
mevr. Lonny Vos-Hendriks, dhr. Harrie Vossen, dhr. Hans Willemsen, mevr. Francien Willemsen - Pelzer, dhr. 
Sjraar Wilms en dhr. Jos Wolbertus. 
 
Afgemeld: dhr. Bas Billet, mevr. Hella Billet-Giesen, dhr. Jos Boon, mevr. Zus Bouwman - Gitmans, dhr. Rob 
Clabbers, mevr. Mieke Cup - Ambaum, dhr. Mart Deckers, dhr. Bart Faassen, mevr. Gert Helmes-Breuer, mevr. 
Hettie Houba, dhr. Huub Hovens, dhr. Jos Hovens, dhr. Theo Huijs, mevr. W. Huijs - Gommans, dhr. Matthieu 
Janssen, mevr. Laety Jonkers-Baarda, mevr. Hettie Kerkhof-Wekking, dhr. Hub Kuijpers, mevr. Will Kaal, dhr. 
Frans Maas, mevr. Thea Maas, dhr. Herman Meijboom, mevr. Resi Meijboom - Kolman, dhr. Marcel Oehlen, 
dhr. Jeu Peeters, dhr. Jack Pelzer, dhr. Arno Raijer, mevr. Annemie Raijer-Rutten, dhr. Hub Reumkens, mevr. 
Danny Schouren, mevr. Vera Schouren, mevr. Gertie Schouwenberg, mevr. Ger Sijbers, dhr. Jan Trienekens, 
dhr. Peter Ververgaert en mevr. Fieke Ververgaert – Doesborgh. 
 
 

1. Opening  
Onze tijdelijk voorzitter mevr Netty Derks-Mejan heet de aanwezigen welkom. Met 58 leden weer een goede 
opkomst. Ze geeft aan dat mede-bestuurslid Mark Rudolph vanwege ziekte afwezig is.  
 
 

2. Mededelingen 
Na enkele huishoudelijke mededelingen vraagt Netty een minuut stilte voor de overleden leden. Afgelopen jaar 
overleden dhr. Thé Stoffels (++18-1-2022), mevr. Leonie Fleuren-Driessen (++10-2-2022), mevr. Lily Driessen-
Huijs (++4-4-2022) en dhr. Ton Janssen (++ 31-12-2022). Recent verloren we dhr. Harrie Noten (++ 4-3-2023) en 
dhr. Leo Curvers (++ 13-3-2023). Netty wenst de nabestaanden nogmaals veel sterkte met het verlies.  
 

 

3. Notulen schriftelijke jaarvergadering 2022 
De notulen van de vergadering van 15 februari 2022 hebben alle leden ontvangen. Ze worden ongewijzgd 
vastgesteld. Netty bedankt de secretaris voor de verslaglegging. 
 
Dhr. Carel van Nisselroy verzoekt om ook de afgemelde leden in de notulen op te nemen. Netty zegt dit toe 
voor de komende notulen.  
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4. Bestuursverkiezing 
Netty geeft het woord aan dhr. Gé Jonkers, die zich kandidaat gesteld heeft als bestuurslid. Gé heeft tot 2022 
ook in het bestuur deelgenomen als penningmeester en is destijds vanwege drukte op werk en verhuisstress 
gestopt. Nu hij weer in wat rustiger vaarwater zit, wil hij zich graag als penningmeester inzetten voor de 
vereniging. De aanwezige leden stemmen met een applaus voor de toetreding van Gé tot het bestuur.  
 
Hierna geeft Netty het woord aan dhr. Frank Giesen. Frank draait vanaf februari 2022 mee in het bestuur en 
heeft zo aan de vereniging kunnen snuffelen. Hij stelt zich kandidaat als bestuurslid én voorzitter. Tot de 
zomervakantie werkt hij nog als directeur van de Martinusschool in Venlo. Hierna hoopt hij zich vol voor de 
vereniging in te kunnen zetten. Hij heeft de ambitie om de komende drie jaar de interesse voor de historie te 
vergroten bij de jeugd in Steyl en Tegelen. Ook heeft hij zich voorgenomen om over drie jaar het 
voorzittersstokje over te dragen aan een jonger persoon. Met een dubbel applaus wordt ook Frank gekozen als 
bestuurslid én voorzitter van de Heem.  
 
Frank Giesen neemt vervolgens plaats op de 
voorzittersstoel. Hij richt allereerst een woordje tot 
Frank Wijnands (bij afwezigheid) én Netty Derks-
Mejan als vertrekkende bestuursleden. Netty heeft 
afgelopen jaren als interim voorzitter een 
belangrijke rol vervuld in de vereniging. Zij heeft zich 
met hart en ziel ingezet in het bestuur en voor de 
vereniging. Netty dankt de leden voor het 
vertrouwen en geeft aan dat ze zich met plezier 
heeft ingezet en wenst de vereniging en het bestuur 
veel succes de komende jaren. Ze kan de komende 
maanden heerlijk met haar man genieten van een 
vakantie. Voorzitter Frank Giesen overhandigt Netty 
een mooie bos bloemen en een mooi aandenken aan 
de vereniging.  
 
Bestuurslid Petra Geraads-Martens is reglementair aftredend. Ze stelt zich herkiesbaar en wordt ook met luid 
applaus gekozen voor een volgende bestuursperiode.  
 
Het bestuur bestaat hiermee uit de volgende leden:  

• Frank Giesen - voorzitter 

• Gé Jonkers – penningmeester 

• John Raijer – secretaris 

• Mark Rudolph 

• Petra Geraads-Martens 
 
 

5. Jaarverslag 2022 
Het jaarverslag 2022 is bij de stukken meegestuurd. John toont met een presentatie de hoofdpunten van het 
jaar 2022. Hij staat stil bij de groeiende ledenaantallen (+6 in 2022), de inrichting en het gebruik van het KOSO-
pand, de bijeenkomsten en lezingen die we in 2022 organiseerden, de rondleidingen door Abdij Ulingsheide, de 
twee nieuwe boeken die we in 2022 hebben uitgebracht en enkele bijzondere projecten: de namenlijst van het 
oorlogsmonument, conserveren van het filterhuisje Snelle Sprong, Limburgs Erfgoednet en de plaatsing van de 
buste van Egidius Janssen op de hoek Betouwstraat-Spoorstraat.  
 
In 2023 worden vier boeken verwacht: Het Tegelen van opa en oma (van Gertie Schouwenberg en Adriaan de 
Roode), Tegelse modelmakerijen (van Jeu Quicken en Paul Seelen) en Tegelese en Steylerse families in beeld 
(van de werkgroep Genealogie. Carel van Nisselroy vult aan dat er eind dit jaar ook een boek uitgebracht wordt 
over Abdij Ulingsheide. Daarnaast stond John stil bij de mooie werkzaamheden van de vrijwilligers van de 
KOSO, de genealogiewerkgroep en de in oprichting zijnde archeologiewerkgroep.  
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Tijdens het terugblik werden twee speciale oproepen gedaan:  
1. Ons lid Jos Hovens schrijft een boek over de Tegelse tabaksindustrie. Hiervoor is hij nog op zoek naar 

anekdotes, foto’s en ander materiaal over de vele Tegelse en Steylerse fabrieken en hun 
toeleveranciers. Wie informatie heeft kan zich bij Jos (Jos.Hovens@hktegelen.nl) melden.  

2. Jos Wolbertus brengt tezamen met Sjeng Ewalds de personen in beeld die in de jaren ’50 en ’60 uit 
Tegelen en Steyl zijn geëmigreerd. Een eerste lijst is beschikbaar. Jos vraagt eenieder zich te melden 
als er meer informatie is (stjoseph@home.nl).    

 
Het jaarverslag wordt met applaus vastgesteld. 
 
 

6. Financieel overzicht 2022 
Kersvers penningmeester Gé Jonkers geeft een toelichting op het financieel overzicht over 2022. Volgens de 
begroting die de jaarvergadering vorig jaar heeft vastgesteld, hadden we verwacht € 7.030,- meer uit te geven 
dan te ontvangen. Dit werden uiteindelijk € 5.207,-. Met name de realisatie van het oorlogsmonument heeft 
veel gelden binnengebracht, maar ook veel gekost. Carel van Nisselroy vraagt waar het grote verschil in 
projectsubsidies vandaan komt (€ 12.000,- verwacht, € 4.000,- gerealiseerd). Secretaris John Raijer 
beantwoordt dat dit met name veroorzaakt wordt door het nog niet realiseren van de gedenksteen van de 
school in Steyl, waardoor aan de kostenkant ook € 8.000,- aan kosten niet zijn gemaakt.  
 
Met de € 5.207 meer kosten dan opbrengsten afgelopen jaar, blijft er nog voldoende geld in kas zitten.  
 
 

7. Verslag kascontrolecommissie 
Door afwezigheid van de beide leden van de kascontrolecommissie Laety Jonkers en Matthieu Janssen wordt 
hun verklaring op het scherm getoond en door Gé Jonkers voorgelezen. De aanwezige leden bedanken de 
kascontrolecommissie met een applaus en verlenen de penningmeester decharge. Frank bedankt de beide 
leden van de commissie voor het controleren van de financiën.  
 
Gé geeft aan dat hij zich kandidaat heeft gesteld als bestuurslid nadat zijn vrouw Laety de kas heeft 
gecontroleerd. Doorat Gé nu is gekozen als bestuurslid, trekt Laety zich terug als lid van de kascontrole-
commissie. Matthieu Janssen was aftredend. Lambert Rooskens was in 2022 al benoemd als reserve lid. Vanuit 
de leden stelt Jacques Hendriks zich voor als nieuw kascommissielid. Hans Willemsen stelt zich kandidaat als 
reserve en zal zodoende in de jaarvergadering van 2024 het stokje overnemen van Lambert Rooskens.  
 
 

8. Begroting 2023 
Gé Jonkers geeft een toelichting op de begroting. Een groot deel van de uitgaven wordt gebruikt voor het 
uitbrengen van boeken. De opbrengsten die we hiermee ontvangen, zetten we in voor het realiseren van onze 
doelen en projecten. Carel van Nisselroy vraagt waarom voor het boek Tegelse modelmakerijen gebruik wordt 
gemaakt van een betaalde schrijver. John Raijer licht toe dat schrijver Jeu Quicken het boek niet heeft kunnen 
afronden en het bestuur geen schrijver bereid vond die het werk kosteloos wilde afronden. Paul Seelen vraagt 
een acceptabel bedrag voor het afronden van het boek.  
 
In 2023 verwachten we veel projectsubsidies voor met name het conserveren van het filterhuisje en het 
plaatsen van de herinneringssteen. De subsidie voor het filterhuisje is al ontvangen.  
 
Met de begrote inkomsten en uitgaven verwachten we in 2023 een verlies van € 5.650,-. Gé ligt toe dat met dit 
verlies het eigen vermogen van de vereniging nog ruim voldoende is. De leden stemmen door een applaus in 
met de begroting en het gelijkblijven van de contributie in 2023. Gé zorgt dat ieder lid een nota ontvangt.  
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9. Voorstel ANBI 
Frank ligt toe dat in de schriftelijke ledenvergadering van 2021 en de ledenvergadering van 15 februari 2022 in 
de Harmoniezaal is gesproken over een ANBI-status. In 2021 heeft het bestuur gereageerd dat door diverse 
bestuurswisselingen hier nu geen prioriteit aan wordt gegeven. De leden vroegen in 2022 nogmaals aan het 
bestuur te onderzoeken of een ANBI-status wenselijk is. Het bestuur zegde toe dit te onderzoeken en met een 
voorstel te komen met de voor- en nadelen van de ANBI status. Het voorstel is 8 maart aan de leden 
toegestuurd.  
 
De aanwezige leden stemmen in met het starten van de procedure voor het aanvragen van de ANBI-status. 
Hans Willemsen geeft aan dat de Heem waarschijnlijk een ‘kleine ANBI’ is (minder dan € 100.000,- eigen 
vermogen) en daardoor niet hoeft te publiceren. Tevens vraagt Hans of het bestuur voldoet aan de 90% eis van 
activiteiten voor het algemeen belang. Het bestuur zoekt dit uit. 
 
 

10. Voorstel Huishoudelijk reglement 
Frank geeft aan dat de statuten bepalen dat de Algemene Ledenvergadering een of meer reglementen kan 
vaststellen, om onderwerpen te regelen waarin de statuten niet of niet volledig voorzien. Doordat er nog geen 
huishoudelijk reglement in de vereniging is vastgesteld en er wel geregeld vragen in het bestuur en daarbuiten 
komen, heeft het bestuur op 25 februari een concept huishoudelijk reglement rondgestuurd. De leden 
verzoeken de volgende wijzigingen:  

- Artikel 1, lid 1: ‘Deze gegevens zullen slechts worden gebruikt voor zover dat noodzakelijk is voor de 
communicatie binnen de vereniging.’ wordt vervangen door ‘Deze gegevens zullen slechts worden 
gebruikt voor zover dat noodzakelijk is voor de communicatie van de vereniging naar het lid.’ 

- Artikel 1, lid 4: ‘Leden hebben, indien een bijdrage wordt vereist voor lezingen, cursussen en andere 
activiteiten, recht om deel te nemen tegen een gereduceerd tarief.’ Vervangen door ‘Leden hebben, 
indien een bijdrage wordt vereist voor lezingen, cursussen en andere activiteiten, het recht om deel te 
nemen tegen een door het bestuur bepaald gereduceerd tarief.’  

- Artikel 1, lid 5: De tekst ‘Het bestuur beslist binnen twee maanden na aanmelding indien het lid niet 
toegelaten wordt tot de vereniging.’ wordt op verzoek verwijderd. De leden verzoeken dit punt eerst 
met de notaris te bespreken.   

- Artikel 1, lid 7 wordt toegevoegd ‘Bij overlijden van het lid komt de nog niet betaalde contributie voor 
dat verenigingsjaar te vervallen.’ 

- In artikel 2, lid 1 en 2 wordt beide keren het woord ‘schriftelijk’ toegevoegd voor de goedkeuring en 
instemming van het bestuur.  

- In artikel 2, lid 3 wordt ‘Van zaken die voor de vereniging van belang zijn wordt het bestuur zo spoedig 
mogelijk in kennis gesteld.’ vervangen door ‘Van zaken die voor de vereniging van belang zijn wordt 
het bestuur zo spoedig mogelijk door de werkgroep in kennis gesteld.’  

- De leden verzoeken in artikel 3 een lid op te nemen over het mandaat voor het besluiten over 
uitgaven door de penningmeester. Het bestuur komt hier volgende jaarvergadering op terug.  

- In artikel 5, lid 1f wordt het woord ‘concept’ toegevoegd vóór jaarprogramma.  
- Artikel 5, lid 3 wordt toegevoegd ‘Bij stemming over personen wordt de aanwezigen gevraagd of 

iemand schriftelijk wil stemmen. Indien één of meerdere leden schriftelijk wenst te stellen, vindt de 

stemming schriftelijk plaats.’ 

- Artikel 6, lid 1 wordt ‘De vereniging beschikt over veel materiaal, zowel digitaal als fysiek. Leden gaan 

hier bewust zuinig mee om in het belang van de doelen van onze vereniging.’ vervangen door ‘Leden 

gaan bewust zuinig met het digitaal en fysiek materiaal om in het belang van de doelen van onze 

vereniging.’ 

 
De leden stemmen met het reglement in, alsmede met bovenstaande wijzigingen. Het bestuur zorgt dat dit 
reglement op de website beschikbaar wordt gesteld. 
 
 

11. Voorlopig programma 2023 
De leden stemmen in met het voorlopig programma 2023, zoals dit ook in het mededelingenblad heeft 
gestaan. Netty Derks-Mejan roept als lid van de Activiteitencommissie op voor versterking. Zij vormt nu samen 
met Henriëtte Vercauteren-Hamans de commissie en kan graag wat hulp gebruiken bij het organiseren.  
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12. Gelegenheid tot het stellen van vragen 
Dhr. Carel van Nisselroy brengt drie vragen in:  

A. Het geluid in de Harmoniezaal moet beter. Het geluid van de microfoon is ofwel te zacht of te hard. 
Frank zegt toe dat het bestuur dit inbrengt bij het volgende overleg met de Harmoniezaal en de 
overige gebruikers.  

B. Voor de uitjes van de Heem is de hoogte van de eigen bijdrage voor niet-leden vaak maar enkele 
euro’s minder dan voor leden. Carel verzoekt dit verschil groter te maken, zodat het voor meerdere 
mensen loont om lid te zijn. Frank zegt toe dit in het bestuur te bespreken.  

C. De Heem brengt veel boeken uit. Carel is van mening dat de kwaliteit en vergelijkbaarheid van de 
boeken beter kan. Hij vraagt om een kritischer blik op alle publicaties, mogelijk in de vorm van een 
redactiecommissie. Frank zegt toe dit te gaan onderzoeken. 

 
Frank bedankt de leden voor hun aanwezigheid en sluit daarmee de vergadering.  
 
 
Tegelen Quiz 
Na de jaarvergadering verzorgde Jos Wolbertus 
weer een mooie quiz met vragen over de historie 
van Tegelen. Het was alweer de 17e keer dat Jos 
deze verzorgde. In totaal waren 150 punten te 
scoren. Met 110 punten waren Carel van Nisselroy, 
Marcel Dings en Jo Coopmans de winnaars van de 
quiz. Zij werden verblijd met een flesje wijn en 
bloemetje. 
 
 
 


